
Protokół nr 30/2018 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego 

z dnia 16 lipca 2018 roku 
Data: 16 lipca 2018 roku 
Rozpoczęcie posiedzenia: 8:00 
Zakończenie posiedzenia: 8:30 
 

Miejsce: sala nr 105 Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu al. Wyzwolenia 24. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: Pan Jacek Cichura Starosta, Pan Krzysztof Kwiatkowski Wicestarosta, 

Pan Dorota Piotrzkowska Członek Zarządu, Pan Stanisław Janor Członek Zarządu oraz zaproszeni 

goście: Pani Teresa Tworek Główna Księgowa, Pani Sylwia Piela Sekretarz, Pani Grażyna Biały 

Główny Specjalista ZAB, Pan Sebastian Lewandowski Inspektor SZK, Pan Andrzej Sokołowski 

Naczelnik WIP, Pani Aneta Błaszkiewicz Naczelnik OR 

 wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu. 
 

Pan Jacek Cichura Starosta  zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad (Zaproszenie 
na posiedzenie Zarządu wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 

W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu przyjął następujący 
porządek obrad: 
 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 29/2018 z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego.  
4. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie uzgodnienia : „Projektu  miejscowego  

planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  obszaru  w  rejonie  skrzyżowania  dróg   
w  Rybnicy  Leśnej  w  gminie  Mieroszów” 
Referuje: Pani Grażyna Biały Główny Specjalista ZAB 

5. Wniosek GOPR w sprawie udzielenia wsparcia finansowego 
Referuje: Pan Sebastian Lewandowski Inspektor SZK 

6. Wniosek w sprawie wydania opinii w sprawie wykorzystania dróg powiatowych w sposób 
szczególny w dniu  4 sierpnia 2018 roku – zgodnie z ustawą  Prawo o ruchu drogowym w związku 
planowanymi zawodami pn. ,,Triathlon 2018’’. 
Referuje: Pan Andrzej Sokołowski Naczelnik WIP 

7. Wniosek w sprawie uzgodnienia wykorzystania dróg powiatowych w sposób szczególny – zgodnie 
z ustawą Prawo o ruchu drogowym na przeprowadzenie w dniu 17 sierpnia  2018  roku IV Etapu 
imprezy rowerowej  pn. „Epicka Czwórka”. 
Referuje: Pan Andrzej Sokołowski Naczelnik WIP 

8. Wniosek w sprawie realizacji budżetu partycypacyjnego Powiatu Wałbrzyskiego w Gminie Walim 
Referuje: Pani Aneta Błaszkiewicz Naczelnik OR 

9. Wniosek w sprawie ustalenia liczby stypendiów Starosty Wałbrzyskiego za wyniki w nauce w roku 
szkolnym 2017/2018 dla uczniów i absolwentów szkoły ponadgimnazjalnej młodzieżowej 
prowadzonej przez Powiat Wałbrzyski oraz ustalenia wysokości tych stypendium. 
Referuje: Pani Aneta Błaszkiewicz Naczelnik OR 

10. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie składnika rzeczowego majątku 
ruchomego Powiatu Wałbrzyskiego. 
Referuje: Pani Aneta Błaszkiewicz Naczelnik OR 

11. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
Referuje: Pani Teresa Tworek Główna Księgowa 

12. Omówienie wniosków, zapytań i interpelacji Radnych Rady Powiatu Wałbrzyskiego 
13. Omówienie korespondencji kierowanej do Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego 
14. Sprawy różne 
15. Zakończenie posiedzenia 



Ad.1.  
Zrealizowano 
 

Ad. 2. 
Zrealizowano 
 

Ad.3. 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu przyjął protokół  
Nr 29/2018 z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego (4 Członków Zarządu obecnych). 
 

Ad.4. 
Pani Grażyna Biały Główny Specjalista ZAB omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu 
Wałbrzyskiego w sprawie uzgodnienia: „Projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania  
przestrzennego  dla  obszaru  w  rejonie  skrzyżowania  dróg  w  Rybnicy  Leśnej  w  gminie  
Mieroszów”. 

Burmistrz Mieroszowa skierował w dniu 28 czerwca 2018r. (wpł.: 02.07.br.) pismo znak:  GPIiOŚ.6722. 
1.9.2018 w sprawie uzgodnienia na podstawie art. 17 pkt 6 ustawy z dnia 27.03.2003r. o planowaniu  
i zagospodarowaniu przestrzennym „Projekt  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  
obszaru  w  rejonie  skrzyżowania  dróg  w  Rybnicy  Leśnej  w  gminie  Mieroszów”. W dniu 09 lipca 2018r. 
odbyło się posiedzenie Zespołu Uzgadniania projektów miejscowych planów zagospodarowania terenu  
i projektów decyzji o warunkach zabudowy, w skład którego wchodzą przedstawiciele : 
a) Wydziału Infrastruktury Powiatu i Ochrony Środowiska,  
b) Wydziału Geodezji i Kartografii,  
c) Wydziału Organizacyjnego Promocji  i  Oświaty, 
d) Zarządzania   Kryzysowego,  
e) Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 
f) Wydziału Administracji Architektoniczno - Budowlanej i Gospodarki Nieruchomościami, 
 
na którym przedstawiciele w.w  wydziałów  nie  wnieśli uwag do przedmiotowego projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego.  Uzgodnienia dokonano zgodnie z Zarządzeniem Starosty Wałbrzyskiego 
Nr 25/2016 z dn. 04 marca 2016r. w sprawie powołania Zespołu Opiniowania m.in. projektu studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy i uzgadniania projektów (m.in. 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego). 
 

W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu podjął Uchwałę nr 
82/2018 Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 16 lipca 2018 roku (4 Członków Zarządu obecnych). 

 
Ad.5. 
Pan Sebastian Lewandowski Inspektor SZK omówił wniosek Górniczego Ochotniczego Pogotowia 
Ratunkowego (GOPR) w sprawie udzielenia wsparcia finansowego. 

   W dniu 5 lipca 2018r. wpłynął wniosek Grupy Regionalnej GOPR Grupy Wałbrzysko – Kłodzkiej  
z prośbą o wsparcie finansowe działań Grupy. Przyznane dofinansowanie zostałoby przeznaczone na zakup 
niezbędnego sprzętu ratowniczego jak i środków medycznych do prowadzenia działań ratunkowych  
i szkoleniowych. 
 Pan Sebastian Lewandowski Inspektor SZK poinformował również, że w budżecie zabezpieczona jest 

kwota w wysokości 10 tys. zł : Dział 754 Rozdział 75415 – zadania ratownictwa górskiego i wodnego. 

W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu pozytywnie 
zaakceptował przedstawiony wniosek (4 Członków Zarządu obecnych). 
 
Ad.6. 
Pan Andrzej Sokołowski Naczelnik WIP omówił wniosek w sprawie wydania opinii w sprawie  
wykorzystania dróg powiatowych w sposób szczególny w dniu 4 sierpnia 2018 roku – zgodnie  
z ustawą Prawo o ruchu drogowym w związku planowanymi zawodami pn. ,,Triathlon 2018’’. 
          W dniu 4 lipca 2018 roku Mieroszowskie Centrum Kultury wystąpiło do zarządcy dróg powiatowych na 
terenie powiatu wałbrzyskiego w sprawie wydania opinii w sprawie  wykorzystania dróg powiatowych w sposób 
szczególny w dniu  4 sierpnia 2018 roku – zgodnie z ustawą Prawo o ruchu drogowym w związku planowanymi 
zawodami pn. ,,Triathlon 2018’’. Zgodnie z art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 roku o drogach 
publicznych zarządcą dróg powiatowych jest Zarząd Powiatu. Stosownie do art. 65a ust. 3 pkt 7 ustawy z dnia 



20 czerwca 1997 roku Prawo o ruchu drogowym organizator imprezy jest obowiązany uzgodnić z zarządcą 
drogi obszar wykorzystania pasa drogowego oraz sposób i termin przywrócenia go do stanu poprzedniego,  
a ponadto na podstawie art. 65a ust.1 Prawo o ruchu drogowym zapewnić bezpieczeństwo osobom obecnym 
na imprezie oraz porządek podczas trwania imprezy. Do wniosku dołączono: plan trasy zawodów, plan 
zabezpieczenia trasy  oraz regulamin imprezy. Planowana trasa zawodów dotyczy drogi powiatowej nr 3383 D 
– ul. Sportowa w Mieroszowie oraz odcinka drogi powiatowej nr 3383 D od granicy miasta Mieroszów do 
Nowego Siodła i drogi w Nowym Siodle. W dniu 4 sierpnia br. nie są planowane jakiekolwiek roboty drogowe  
w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3383 D  na trasie zawodów  „Triathlon 2018”.  
 Uwzględniając powyższe wydział merytoryczny zaproponował uzgodnić wykorzystanie drogi powiatowej 
nr 3383 D w sposób szczególny w dniu 4 sierpnia  2018 roku w celu przeprowadzenia zawodów w triatlonie pod 
warunkiem zachowania czystości pasa drogowego drogi powiatowej, przeprowadzenia jazdy rowerem przy 
ruchu drogowym częściowo ograniczonym z udzieleniem pierwszeństwa ruchu zawodnikom w miejscach 
newralgicznych i przywrócenia do stanu pierwotnego pasa drogowego na trasie zawodów w przypadku 
zaistnienia jakichkolwiek zniszczeń spowodowanych wyżej wymienioną imprezą. 

 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu zaakceptował 
przedstawiony wniosek (4 Członków Zarządu obecnych). 
 
Ad.7.  
Pan Andrzej Sokołowski Naczelnik WIP przedstawił wniosek w sprawie uzgodnienia wykorzystania 
dróg powiatowych w sposób szczególny – zgodnie z ustawą Prawo o ruchu drogowym na 
przeprowadzenie w dniu 17 sierpnia  2018  roku IV Etapu imprezy rowerowej  pn. „Epicka Czwórka”. 
         W dniu 11 lipca 2018 roku do zarządcy dróg powiatowych wystąpił organ zarządzający ruchem na 
drogach powiatowych i gminnych w sprawie uzgodnienia wykorzystania dróg powiatowych w sposób 
szczególny – zgodnie z ustawą Prawo o ruchu drogowym na przeprowadzenie w dniu 17 sierpnia  2018  roku  
IV Etapu imprezy rowerowej  pn. Epicka Czwórka. Zgodnie z art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 roku  
o drogach publicznych zarządcą dróg powiatowych jest Zarząd Powiatu. Stosownie do art. 65 a ust. 3 pkt 7 
ustawy z dnia 20 czerwca 1997 roku Prawo o ruchu drogowym organizator imprezy jest obowiązany uzgodnić  
z zarządcą drogi obszar wykorzystania pasa drogowego oraz sposób i termin przywrócenia go do stanu 
poprzedniego oraz na podstawie art. 65a ust. 1 Prawo o ruchu drogowym zapewnić bezpieczeństwo osobom 
obecnym na imprezie oraz porządek podczas trwania imprezy.  Do pisma z dnia 11 lipca 2018 roku dołączono: 
plan zabezpieczenia trasy. Wniosek dotyczy wykorzystania dróg powiatowych nr 3374 D – ul. Wiejska  
w Michałkowej, nr 3373 D ul. Młyńska w Michałkowej, 3375 D (odcinek od krzyża do drogi leśnej). Na czas 
przejazdu peletonu kolarzy wstrzymywany będzie chwilowo ruch drogowy.  
            Analizując powyższe wydział merytoryczny zaproponował uzgodnić wykorzystanie dróg powiatowych  
w dniu 17 sierpnia 2018 roku na przeprowadzenie IV Etapu Epickiej Czwórki w zakresie wykorzystania dróg 
powiatowych w sposób szczególny na następujących warunkach: przestrzegania wyznaczonej trasy wyścigu, 
na czas przejazdu peletonu kolarzy ruch drogowy będzie chwilowo wstrzymywany, organizator przywróci do 
stanu pierwotnego pas drogowy na trasie wyścigu w przypadku zaistnienia jakichkolwiek zniszczeń 
spowodowanych przeprowadzaną imprezą.  

 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu zaakceptował 
przedstawiony wniosek (4 Członków Zarządu obecnych). 
 
Ad.8. 
Pani Aneta Błaszkiewicz Naczelnik OR przedstawiła wniosek w sprawie realizacji budżetu 
partycypacyjnego Powiatu Wałbrzyskiego w Gminie Walim. 
               Wydział Organizacyjny, Promocji i Oświaty wniósł do Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego o wyrażenie 
zgody na korektę kosztorysu zadania realizowanego w ramach budżetu partycypacyjnego w Gminie Walim. 
Uczniowski Klub Sportowy Orlik zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego o korektę kosztorysu 
realizowanego zadania. W ramach projektu miały zostać zakupione trzy rowery wraz z dodatkowym 
wyposażeniem w postaci bagażnika do ich przewozu oraz kaski i stroje. Po przeanalizowaniu potrzeb oraz 
rozeznaniu rynku okazało się, że środków wystarczy jedynie na zakup rowerów bez dodatkowych elementów. 
Wnioskodawca wskazuje, że stroje, kaski i bagażnik na rowery zostaną zakupione z pieniędzy własnych klubu. 
Powyższa zmiana nie wpłynie na osiągnięcie celu realizowanego zadania.  

 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu zaakceptował 
przedstawiony wniosek (4 Członków Zarządu obecnych). 
 



Ad.9. 
Pani Aneta Błaszkiewicz Naczelnik OR omówiła wniosek w sprawie ustalenia liczby stypendiów 
Starosty Wałbrzyskiego za wyniki w nauce w roku szkolnym 2017/2018 dla uczniów i absolwentów 
szkoły ponadgimnazjalnej młodzieżowej prowadzonej przez Powiat Wałbrzyski oraz ustalenia 
wysokości tych stypendium. 

Dyrektor Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Szczawnie-Zdroju wystąpił z wnioskami  
o przyznanie stypendiów Starosty Wałbrzyskiego za wyniki w nauce dwóm uczniom oraz dwóm absolwentom 
Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Szczawnie-Zdroju.  

Na podstawie § 2 ust. 1 uchwały nr 54/2014 Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 5 czerwca 2014 r. 
w sprawie organizacji rozpatrywania wniosków o stypendia Starosty Wałbrzyskiego za wyniki w nauce dla 
uczniów szkół ponadgimnazjalnych młodzieżowych prowadzonych przez Powiat Wałbrzyski, wydział 
merytoryczny przeprowadził ocenę formalną ww. wniosków, sporządzając arkusze informacyjne, o których 
mowa w § 2 ust. 1 przywołanej uchwały (arkusze informacyjne stanowią załącznik do wniosku). W następstwie 
przedmiotowej oceny, ustalono, że zarówno uczniowie, jak i absolwenci Zespołu Szkół w Szczawnie-Zdroju 
spełniają kryterium, o którym mowa w § 2 ust. 2 pkt 1  uchwały Nr XXXIII/106/05 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z 
dnia 6 grudnia 2005 roku w sprawie ustalenia zasad udzielania stypendiów Starosty Wałbrzyskiego za wyniki w 
nauce dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych młodzieżowych prowadzonych przez Powiat Wałbrzyski  
(ze zm.) – w klasyfikacji rocznej w roku szkolnym 2017/2018 uzyskali średnią ocen co najmniej 5,0 i wzorowe 
zachowanie – uprawniające do otrzymania stypendium. 

 Stosowanie do zapisów § 3 ust. 2 ww. uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego, do kompetencji Zarządu 
należy ustalenie liczby stypendiów oraz ich wysokości na dany rok szkolny, przy czym – zgodnie z zapisem § 5 
tejże uchwały – stypendia, w przypadku ich przyznania, wypłacone zostaną w trzech miesięcznych ratach.  

W budżecie Powiatu Wałbrzyskiego na rok 2018, zabezpieczono środki finansowe w kwocie 3.500,00 zł 
(dział: 854, rozdział 85415, paragraf: 3240) z przeznaczeniem na stypendia Starosty Wałbrzyskiego za wyniki  
w nauce. 

Z uwagi na powyższe, Wydział Organizacyjny, Promocji i Oświaty wniósł do Zarządu o ustalenie liczby 
stypendiów oraz ich wysokości, przekazując jednocześnie do wglądu wnioski, o których mowa powyżej wraz  
z arkuszami informacyjnymi.  
Proponuje się również ustalenie stypendiów w liczbie czterech w wysokości 800 zł każde (płatne  
w transzach: jedna transza w wysokości 400 zł, dwie transze w wysokości 200 zł). 
 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu zaakceptował 
przedstawiony wniosek oraz zdecydował o przyznaniu czterech stypendiów w wysokości 800 zł każde 
(płatne w transzach: jedna transza w wysokości 400 zł, dwie transze w wysokości 200 zł) (4 Członków 
Zarządu obecnych). 
 
Ad.10. 
Pani Aneta Błaszkiewicz Naczelnik OR przedstawiła wniosek w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne przekazanie składnika rzeczowego majątku ruchomego Powiatu Wałbrzyskiego. 
           Wydział Organizacyjny, Promocji i Oświaty wniósł do Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego o podjęcie decyzji 
w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej „Biblioteka pod 
Atlantami” z/s w Wałbrzychu, Rynek 9, składnika rzeczowego majątku ruchomego Powiatu Wałbrzyskiego  
w postaci: Parasola ogrodowego okrągłego z nadrukiem i podstawą o wartości 2.793,34 zł w ramach Akcji 
czytelniczej „Z książką na walizkach”. 

 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu zaakceptował 
przedstawiony wniosek (4 Członków Zarządu obecnych). 
 
Ad.11. 
Pani Teresa Tworek Główna Księgowa przedstawiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu 
Wałbrzyskiego w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
I. Zmniejszenie wydatków 
o kwotę :                                      12.700 zł 

w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona                 12.700 zł 
      przeciwpożarowa     
• Na wniosek Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty, zmniejsza się 
plan finansowy Starostwa z przeznaczeniem na doposażenie OSP Boguszów 
w sprzęt ratowniczy w związku ze zmianą sposobu realizacji zadania. 



II. Przeniesienia wydatków 
w dziale 710- Działalność usługowa                                                                     8.085 zł 
• Na wniosek złożony przez Powiatowego Inspektora Nadzoru   
Budowlanego w powiecie wałbrzyskim dokonuje się przeniesień 
w planie finansowym jednostki na pokrycie kosztów związanych 
z bieżącym funkcjonowaniem Inspektoratu na zadaniach własnych   
w dziale 801 –  Oświata i wychowanie                                                                  3.142 zł 
• Na wniosek złożony przez Dyrektora Zespołu Szkół                     2.000 zł 
w Szczawnie-Zdroju dokonuje się przeniesień między paragrafami 
w planie finansowym jednostki w celu zabezpieczenia środków finansowych 
na pokrycie kosztów umowy zlecenia za doradztwo prawne związane z wejściem 
przepisów o ochronie danych osobowych (RODO)    
• Na wniosek Dyrektora Powiatowej Poradni Psychologiczno                              1.142 zł 
-Pedagogicznej dokonuje się przeniesień w planie finansowym jednostki 
w celu opłacenia składek ZUS za pracowników realizujących Program  
kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem” oraz pokryciem kosztów  
związanych z zajęciami na basenie    
w dziale 852 - Pomoc społeczna                                    5.000 zł 
• Na wnioski złożone przez Dyrektora Powiatowego Środowiskowego 
Domu Samopomocy w Wałbrzychu dokonuje się przeniesień 
w planie finansowym jednostki z przeznaczeniem na : 
– bieżącą działalność Ośrodka                      2.600 zł 
– pokrycie wydatków umowy zlecenia w ramach Programu                               2.400 zł 
kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem”       
III. ZMIANY W WYDATKACH INWESTYCYJNYCH 
ZWIĘKSZENIA : 
o kwotę:                                            12.700 zł 
w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa                     12.700 zł 
• W związku ze zmianą sposobu realizacji zadania na wniosek 
Wydziału Organizacyjnego, Promocji i Oświaty zwiększa się plan finansowy 

Starostwa w ramach budżetu partycypacyjnego na zadaniu inwestycyjnym pn.: 
- Poprawa bezpieczeństwa mieszkańców miasta Boguszowa - Gorc 
oraz Powiatu Wałbrzyskiego poprzez doposażenie OSP Boguszów w sprzęt ratowniczy    

 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu podjął Uchwałę nr 
83/2018 Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 16 lipca 2018 roku (4 Członków Zarządu obecnych). 
 
Ad.12. 

 Pan Jacek Cichura Starosta - przedstawił wniosek Radnej Powiatu Wałbrzyskiego Pani 
Grażyny Owczarek w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na rok 2019 
na zainstalowanie i montaż lamp oświetleniowych przy drodze powiatowej 3379D w Łomnicy. 
Po przeanalizowaniu w/w wniosku Zarząd Powiatu oznajmił, iż należy powiadomić Panią 
Radną, iż jest to zadanie własne gminy i niezasadnym jest umieszczanie tego zadania  
w planie inwestycyjnym Powiatu Wałbrzyskiego na rok 2019r.  
 

 Pan Jacek Cichura Starosta - przedstawił wniosek Radnej Powiatu Wałbrzyskiego Pani 
Grażyny Owczarek w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na rok 2019 
na modernizację nawierzchni drogi powiatowej nr 3363D w Głuszycy ul. Graniczna 
Po przeanalizowaniu w/w wniosku Zarząd Powiatu oznajmił, iż należy wniosek ten przekazać 
do Wydziału Infrastruktury Powiatu i Ochrony Środowiska celem wpisania do projektu planu 
inwestycji Powiatu Wałbrzyskiego na rok 2019r.  

 

 Pan Jacek Cichura Starosta- przedstawił wniosek Radnej Powiatu Wałbrzyskiego Pani 
Grażyny Owczarek w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na rok 2019 
na modernizację nawierzchni drogi powiatowej nr 3380D w Łomnicy Trzy Strugi 
Po przeanalizowaniu w/w wniosku Zarząd Powiatu oznajmił, iż należy wniosek ten przekazać 
do Wydziału Infrastruktury Powiatu i Ochrony Środowiska celem wpisania do projektu planu 
inwestycji Powiatu Wałbrzyskiego na rok 2019r.  



 

 Pan Jacek Cichura Starosta- przedstawił wniosek Radnej Powiatu Wałbrzyskiego Pani 

Grażyny Owczarek w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie na rok 2019 

na budowę chodnika przy drodze powiatowej nr 3379 w Głuszycy (Łomnica) 

Po przeanalizowaniu w/w wniosku Zarząd Powiatu oznajmił, iż należy wniosek ten przekazać 

do Wydziału Infrastruktury Powiatu i Ochrony Środowiska celem wpisania do projektu planu 

inwestycji Powiatu Wałbrzyskiego na rok 2019r.  

Ad.13. 

 Pan Jacek Cichura Starosta- przedstawił wniosek firmy Centrum Nieruchomości i Transportu 
Beaty Żołnieruk w sprawie udostępnienia sali w terminie 23.07.2018r. w godz. 10:00-12:00 do 
przeprowadzenia konsultacji dotyczących koncepcji nowego Prawa zamówień publicznych. 
Uwag nie zgłoszono - Zarząd Powiatu zaakceptował w/w wniosek oraz zdecydował  
o udostępnieniu sali 206 do przeprowadzenia spotkania w dniu 23.07.2018r. 
 

 Pan Jacek Cichura Starosta- przedstawił wniosek Pana Grzegorza Turzańskiego Scorpio 
Sp. z o.o. w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie fragmentu drogi powiatowej w celu 
realizacji scen do produkcji filmu fabularnego pt. „Kurier”. 
Uwag nie zgłoszono - Zarząd Powiatu zaakceptował w/w wniosek i zdecydował o wyrażeniu 
zgody na wykorzystanie dróg powiatowych w celu realizacji filmu „Kurier” 

 
Ad.14. 

 Pan Krzysztof Kwiatkowski Wicestarosta- nawiązał do spotkania z mieszkańcami Gminy 
Walim, które dotyczyło ruchu wokół Jeziora Bystrzyckiego, informując, iż stanowisko w tej 
sprawie było jednoznaczne. Jednakże okazało się, że ci sami mieszkańcy, którzy apelowali  
o wprowadzenie tam drogi jednokierunkowej teraz zmienili zdanie i chcą aby ta droga od 
Michałkowej w kierunku tamy na jeziorze była dwukierunkowa. Pan Wicestarosta dodał 
również, że okazało się, że Gmina Walim wycofała się ze swojego wniosku w tym samym 
zakresie, twierdząc iż to powiat wałbrzyski powinien rozważyć możliwość zmiany swej decyzji  
i wprowadzić na tym odcinku ruch dwukierunkowy. Trzecim aspektem również jest to, że 
prowadzone w marcu br. rozmowy w kwestii inwestycji dotyczącej budowy kładki na Jeziorze 
Bystrzyckim są nieaktualne, ponieważ nadal trwają prace wiertnicze, badawcze dotyczące 
gruntu. W związku z tym, że nie jest prowadzony tam transport ciężki - nie ma przesłanek, aby 
był wprowadzony tam ruch jednokierunkowy. W wyniku przeprowadzonych konsultacji została 
podjęta natychmiastowa decyzja o przywróceniu na tym odcinku drogi ruchu 
dwukierunkowego. Natomiast objazdy dotyczące remontowanego mostu pozostają bez zmian. 
Zdaniem Pana Wicestarosty jeżeli na tym odcinku drogi dojdzie do paraliżu komunikacyjnego 
to Wójt Gminy Walim oznajmił, iż zostały wykupione dodatkowe partole policji, które z tym 
problemem sobie poradzą. Pan Wicestarosta dodał, że jego zdaniem jeżeli na tym odcinku 
nie będzie się odbywał ruch transportu ciężkiego, to nie ma zasadności utrzymywanie ruchu 
jednokierunkowego, jedynym problemem może być kwestia bezpieczeństwa - jednakże 
Gmina zapewnia, że sobie z tym poradzi. Następnie Pan Wicestarosta również dodał, iż 
Powiat Wałbrzyski w obecnym czasie płaci cenę za to, że chciał być partnerem dla Gminy 
Walim i umożliwić jej prowadzenie inwestycji. Ustalenia, które były prowadzone z firmą 
Strabag w miesiącu marcu w związku ze stanowiskiem Gminy Walim są w obecnym czasie 
nieobowiązujące, nie ma również zatwierdzonego projektu organizacji ruchu i do czasu 
zakończenia inwestycji przez Powiat Wałbrzyski nie zostanie wydana zgoda na zajęcie pasa 
drogowego czy też wyłączenia części drogi.  

Podsumowując swoją wypowiedź Pan Wicestarosta oznajmił, iż korzystając  
z uprawnień jakie daje rozporządzenie Ministra Infrastruktury została podjęta decyzja  
o przywróceniu stałej organizacji ruchu wokół jeziora (tzn. ruch dwukierunkowy), natomiast 
objazdy na moście zostały takie jak wcześniej ustalono. Jednocześnie Pan Wicestarosta 
stwierdził, iż nie będą na tym etapie procedowane inne projekty organizacji ruchu.  

 



 Pan Stanisław Janor Członek Zarządu- zwrócił się do Pana Wicestarosty z wnioskiem, aby 
przyjrzał się kwestii, która została mu zgłoszona przez mieszkańca miejscowości Jaczków 
Gmina Czarny Bór, a mianowicie kwestii dotyczącej wybudowanego zjazdu na jego posesję 
oraz przepustu. Pan Stanisław Janor Członek Zarządu dodał, iż remont na tym odcinku 
drogi był prowadzony w ubiegłym roku, jednakże istniejący tam przepust nie spełnia swojej 
funkcji, gdyż jest niedrożny. Mieszkaniec ten zgłosił mu również, że nawierzchnia, która 
została położona jest uniesiona i woda spływa na posesję pod jego mury. 
Pan Wicestarosta, oznajmił iż na terenie Powiatu Wałbrzyskiego jest dużo takich sytuacji, 
gdyż jest to teren górzysty, jednocześnie dodał, iż zostaną przeprowadzone oględziny w tym 
terenie i jeżeli wada zostanie stwierdzona zostanie ona usunięta. 
 

Ad.15. 
Pan Jacek Cichura Starosta  po wyczerpaniu porządku obrad zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Zarządu: 

Jacek Cichura          

Wicestarosta: 

Krzysztof Kwiatkowski  

Członkowie Zarządu : 

Stanisław Janor            

        Dorota Piotrzkowska 

 
 
Protokół sporządziła: Monika Winnik 


